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Styrelsens framställning och förslag till åtgärder att utföras eller påbörjas under 2022 

 

Styrelsen föreslår föreningsstämman besluta 

 

att årligen avsätta ett belopp motsvarande ett basbelopp till föreningens underhålls- och 

förnyelsefond 

att upplösa fond för Näverängsvägens återställning (2094) och föra över kapitalet om 

75 000:- till fond för planerade vägförbättringar (2092) 

att uppdra till styrelsen fortsätta bevaka konsekvenserna av va-utbyggnaden i 

Näverängsområdet vad avser vägar, belysning och fiber 

att uppdra till styrelsen att fortsätta bevaka Värmdö kommuns översyn av översiktsplanen 

att uppdra till styrelsen att fortsätta insamlande av medlemmars e-post adresser 

att uppdra till styrelsen att fortsätta moderniseringen av föreningens vägbelysning och med 

den prioritering som framgår av fastställd strategi ”Prioriterade vägavsnitt för modernisering 

av vägbelysning i Vik-Fruvik” 

att uppdra till styrelsen att genomföra planerat underhåll av vägnätet i enlighet med 

fastställd ”Underhålls- och förnyelseplan” med fokus på diken och vägtrummor   

att bilda två eller fler arbetsgrupper med uppgift att planera och samordna att en gemensam 

dag för röjning av sly, buskar och störande växtlighet genomförs 

att uppdra till styrelsen att avseende Viks ångbåtsbrygga genomföra utredning om 

gränsdragningar, hur brygga kan renoveras och till vilken kostnad 

att uppdra till styrelsen att vidta hastighetsbegränsande åtgärder längs Fruviksvägen genom 

att t ex sätta upp batteridriven radar 
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